
آرمان ملی: خداداد عزیزی که روز 2 شهریور همراه با 
هومن افاضلی به عنوان مشاوران فنی سرمربی تیم ملی فوتبال 
کشورمان به کادرفنی این تیم اضافه شده بود، اعلام کرد قصد 

کناره گیری از تیم ملی را دارد.
   دعوت

شهریور ماه سال جاری خداداد عزیزی مشاور فنی امیر 
قلعه نویی در مورد دلیل انتخابش، توضیح داد: سال هاست 
ارتباط خوبی با قلعه نویی دارم. او با من تماس گرفت و در 
جلسه ای که با قلعه نویی، نبی و مهدی خراطی شرکت کردیم. 
از من درخواست کردند به عنوان مشاور کنار سرمربی تیم ملی 
قرار بگیرم و من هم با توجه سعی دارم تجارب خود در دوران 
بازیگری را در اختیار کادرفنی و بازیکنان قرار بدهم. امیدوارم 
اتفاقات خوبی بیفتد. برخی دوستان ایراد گرفته اند که چرا من 
با لباس سر تمرین حاضر می شوم . اگر نیت ما خدمت است 

فرقی نمی کند لباس دربیارم یا درنیاورم. 
   بالا بنشینم یا پایین

عزیزی اضافه کرد: خودم چندان مشکلی ندارم که با شورت 
و تی شرت ورزشی کنار زمین بایستم یا بالا بنشینم زیرا هدف 
من خدمت است. نه قراردادی دارم و نه دنبال مباحث مالی 
هستم. وقتی هم قلعه نویی زنگ زد، نگفتم دلیلش چیست و 
فقط می خواهم کمک کنم. می خواهم با نفراتی مثل مهدی 
ترابی و سایر بازیکنان جوان تهاجمی تیم ملی صحبت کرده و 
به آنها انگیزه بدهم. وی افزود: گلایه دارم که می گویند شان 
خداداد لباس درآوردن به عنوان مشاور فنی نیست. در 
تیم ملی هیچ وقت بحث  شأن وجود ندارد و آیا مگر تا الان شأن 
من در فوتبال ملی نگه داشته شده است؟ آیا برایم بازی 
خداحافظی گرفتند یا در بهترین دوران بازی ام آن اتفاقات 
عجیب و غریب رخ نداد؟ وقتی می خواهید کنار تیم ملی باشید  
به این معنا است که با تمام وجود به بازیکنان و جوان ترها 
انگیزه بدهید. هیچ ابایی ندارم اگر نکته ای به ذهنم می رسد 
به مهدی طارمی که اکنون با پورتو در لیگ قهرمانان بازی 
می کند بگویم.  او نیز به عنوان آقای گل لیگ پرتغال همیشه 
به من لطف داشته است. با جهانبخش یا حاج صفی نیز صحبت 
می کنم. مشاور فنی تیم ملی ادامه داد: شأنیت این نیست که 
دست به سینه بایستم و هیچ چیز نگویم. مشاور قلعه نویی و 
تیم ملی هستم اما سر و کار من با بازیکنان تیم و جوانانی است 

که پیشرفت را دوست دارند. قطعا هر کمکی از دست من 
بربیاید، دریغ نخواهم کرد. 

   قرارداد 
خداداد عزیزی، مشاور سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
در حاشیه دیدار ایران و هنگ کنگ در انتخابی جام جهانی 
2۰2۶ درباره دیدارهای تدارکاتی تیم ملی بیان کرد: در 
تورنمنت قطر دیدارهای خوبی را پشت سر گذاشتیم. بازی 
با قطر و اردن خوب بود و در بلغارستان هم مقابل تیم خوبی 
قرار گرفتیم. شکل و شمایل تیم ملی خوب است و من این 
تیم را دوست دارم. با آنها خوشحالم چون بازیکنان فهمیده 
و باتجربه ای داریم. ابتدا برخی ناراحت بودند که چرا من به 
عنوان مشاور آمده ام. من حالم اینجا و در این شرایط خوب 
است. او در رابطه با اینکه هنوز قراردادی نبسته است، گفت: 
بگذارید با قلعه نویی در این رابطه صحبت کنم. من حساسیت 
زیادی ندارم و دلی اینجا هستم اما آنها باید احترام بگذارند. 
طبیعتا یک بحث دو طرفه هم وجود دارد و از آن طرف هم باید 

احترام گذاشته شود. 
   تصمیم 

خداداد عزیزی که روز 2 شهریور همراه با هومن افاضلی 
به عنوان مشاوران فنی سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان 
به کادرفنی این تیم اضافه شده بود، دیروز اعلام کرد قصد 
کناره گیری از تیم ملی را دارد و البته قطعی شدن این موضوع را 
به اعلام نظر امیر قلعه نویی موکول کرده است. فارس در ادامه 
نوشت: هرچند عزیزی دلایل شخصی را عامل این تصمیم 
خود عنوان کرده اما باید دید آیا قرارداد نداشتن با فدراسیون 
فوتبال 1۰3 روز پس از آغاز همکاری در این تصمیم دخیل 
بوده و مشاور فنی تیم ملی قصد دارد با اعلام این خبر شرایطی 
را فراهم کند که تکلیفش از این لحاظ مشخص شود؟ غزال 
تیزپای ملبورن از زمان آغاز همکاری با تیم ملی ارتباط خوبی 
با بازیکنان و اعضای کادرفنی داشته است اما شنیده می شود 
یکی دیگر از مسائلی که شاید در تصمیم او تاثیر گذاشته این 
است که انتظار دارد پس از حضور در 3 اردوی اخیر تیم ملی 

وظایف بیشتری به او در تیم ملی واگذار شود . 
   نظر خداداد

درمورد  فارس،  با  گفت وگو  در  عزیزی  خداداد 
کناره گیری اش از سمت مشاور فنی تیم ملی فوتبال کشورمان، 

اظهار داشت: من این تصمیم را گرفته ام اما باید با قلعه نویی 
هم صحبت کرده و نظر او را جویا شوم. نظر سرمربی تیم ملی 
هم شرط است. وی درمورد دلیل این تصمیم خود، عنوان کرد: 
واقعیت این است به دلیل برخی مسائل شخصی خیلی حالم 
خوب نیست. مشاور فنی تیم ملی درخصوص اینکه آیا اتفاقی 
در مجموعه تیم ملی افتاده که سبب این تصمیم شده است، 
توضیح داد: خیر. بازیکنان و اعضای کادرفنی تیم ملی بسیار به 
من محبت دارند و ارتباط بسیار خوبی با آنها دارم. از تک تک 
آنها می توانید بپرسید که در کنار حفظ احترام، با هم شوخی 
می کنیم زیرا بسیار بچه های خوب و بامعرفتی هستند. برخی 
مسائل شخصی که مربوط به خودم است در این تصمیم گیری 
تاثیر گذاشت. عزیزی درپاسخ به این سوال که آیا قرارداد 
نداشتن با فدراسیون فوتبال در تصمیمش تاثیر نگذاشته 
است، توضیح داد: از روز اول که به تیم ملی آمدم، اصلا بحث 

قرارداد مدنظر من نبود. 
امیر قلعه نویی به من زنگ زد و خواست در کنار تیم باشم. 
همین الان نیز اگر با نظر من مخالفت کند، باید با هم صحبت 
کنیم زیرا احترام بسیار زیادی برای او قائل هستم اما ظاهرا 
برخی پیشکسوتان و دوستان خودم خوششان نمی    آید من در 
تیم ملی باشم. برخی از قلعه نویی خوششان نمی آید و حتی به 
من گفتند چرا با او کار کردی اما من تصمیم گرفتم به جایی 
بروم که حالم در آن خوب است. به همین دلیل پیشنهاد 
سرمربی تیم ملی را قبول کردم. از روزی هم که کارم را شروع 
کردم، حالم در تیم خیلی خوب بود اما الان شرایط خوبی 
ندارم. وی درمورد اینکه مهدی تاج، رئیس و مهدی نبی، 
نایب رئیس فدراسیون نیز از حضور او در تیم ملی استقبال 
کردند، گفت: آیا نباید این کار را انجام می  دادند؟ مشاور 
تیم ملی درپاسخ به این سوال که آیا مسائلی در این تیم به 
وجود آمده که در تصمیم گیری اش تاثیر گذاشته باشد، عنوان 

کرد: این یک تصمیم شخصی است. 
سایر مسائل را رها کنید. عزیزی درپاسخ به این سوال که در 
صورت مخالفت قلعه نویی آیا حاضر به ادامه همکاری با این تیم 
در آستانه جام ملت های آسیا است، عنوان کرد: من با قلعه نویی 
تعارف دارم! هرچند آدم اهل تعارفی نیستم. امیدوارم بتوانم او 
را قانع کنم که اگر در تیم ملی نباشم راحت تر هستم و خودم 

اینگونه راحت تر هستم. 
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نداشتن قرارداد یا تصمیم شخصی

خداداد از تیم ملی 
کناره گــیری می کند؟

پیشنهاد وسوسه انگیز عربستانی ها  
به دی بروینه

 تیم القادسیه که در لیگ دسته دوم عربستان 
بازی می کند برای جذب دی بروینه پیشنهاد 
بسیار وسوسه انگیزی به این بازیکن خواهد داد. 
کی وین دی بروینه تا تابستان 2۰2۵ با منچستر 
سیتی قرارداد دارد. این ستاره بلژیکی در ابتدای 
فصل جاری مصدوم شد و هنوز شرایط بازی 
در تیم را به دست نیاورده است. دی بروینه به 
سال های پایانی فوتبال خود نزدیک شده و این 
باعث شده تا احتمال جدایی او از منچستر سیتی 
زیاد باشد. روزنامه الشرق الاوسط عربستان اعلام 
کرد القادسیه مشتری جدی دی بروینه است 
و حاضر است که برای جذب این ستاره بلژیکی 
پیشنهاد بسیار وسوسه انگیزی را به این بازیکن 

ویژه

بازی  داور  هوپر،  سایمون 
تاتنهام،  منچسترسیتی- 
با تصمیمی بحث برانگیز و 
عجیب و غریب یک موقعیت 
صددرصد گلزنی را از میزبان 
گرفت و یک جنجال بزرگ را 
رقم زد. هالند از همه بازیکنان 
خشمگین تر بود و در پایان 
بازی نیز به داور اعتراض کرد. 

دیدار ساسولو و رم اگرچه با 
یک اخراج و یک ضربه پنالتی 
همراه بود اما در نهایت به سود 
رمی ها به پایان رسید. ژوزه 
مورینیو، سرمربی نامدار 
رمی ها با انتشار پستی با 
سردار آزمون، این پیروزی 
را به پسرانش تبریک گفته 

 . ست ا

امیر عابدزاده دروازه بان 
ایران در  تیم ملی  سابق 
نخستین مسابقه خود در 
لیگ دو پرتغال اتفاق عجیبی 
از  را تجربه کرد. برخی 
رسانه ها و صفحات توئیتری 
این صحنه گل عجیب که 
منجر به شکست دو بر یک 
ماریتیمو شد را بازتاب دادند. 

ت
شــ

س نو
عک

        اشتباه   عصبانی برد

گفت وگو

پایان رأفت مهاجم سابق پرسپولیس در 
خصوص حاشیه های این تیم و حضور در لیگ 

قهرمانان آسیا صحبت کرد. 
 درباره واکنش تند بوژیدار رادوشوویچ 
به هواداران پرسپولیس و اینکه برای آنها 
نوشته خجالت بکشند و لیاقت او را نداشتند، 

چه نظری دارید؟
 فحش و توهین هواداران را به هیچ بازیکنی و 
خانواده بازیکنان تأیید نمی کنم. نباید به بازیکنی 
بی احترامی شود، ولی رادوشوویچ هم در خواب 
خود نمی دید که قراردادی با پرسپولیس ببندد 
که بابت آن بیش از یک میلیون دلار درآمد داشته 
باشد اما در بیداری به آن رسید. قرارداد با این 
بازیکن که دروازه بان دوم تیم پرسپولیس بود 
با مبلغی بسته شد که اصلًا متعارف نبود، ولی 
آن هایی که منافع شخصی شان بر پرسپولیس 
می چربید، چنین قراردادی با او بستند تا پولی که 
به این دروازه بان کروات داده شد، در زمره پول های 
مفتی قرار بگیرد که از بودجه و درآمد باشگاه های 
ایرانی به بازیکنان بی کیفیت یا با کیفیت پایین 
خارجی پرداخت شده است. مقصر رادوشوویچ 
و هواداران پرسپولیس نیستند، کسانی هستند 
که قرارداد با دروازه بان دوم تیم را با مبلغی امضا 
کردند که دروازه بان اول تیم هم چنین قراردادی 
نمی بست. خارجی دیگری هم جای رادوشوویچ بود 
اگر مثل این دروازه بان رفتار نمی کرد، رفتار بدتری 
را از خود نشان می داد. باشگاه های ما که حرفه ای 
نیستند تا بازیکن خارجی را که جذب می کنند به 
شکلی با او قرارداد ببندند که در صورت داشتم 
پیشنهاد با رقم بالاتری او را به فروش برسانند. فقط 
هزینه می کنند و بخش زیادی از پول ها را به هدر 
می دهند. قرارداد ترکمنچای با رادوشویچ، اولین 
قراردادی نبوده که مدیران قدیمی برای مدیران 
جدید به ارث می گذارند و آخرین هم نبوده است. 
همین الان هم انتقادها به حضور نبیل باهویی در 
ترکیب پرسپولیس چه به عنوان بازیکن اصلی چه 
ذخیره مطرح می شود. لیاندور پریرا هم بازیکنی 
بود که در قواره پرسپولیس نبود و حالا تصمیم 

به شکایت دارد. 
 نظر شما در مورد بازی با الدحیل در هفته 

آخر لیگ قهرمانان آسیا چیست؟
 امیدوارم آلودگی هوای تهران مانع برگزاری 
بازی نشود و AFC اجازه دهد در هوای آلوده 
تهران این بازی برگزار شود. پرسپولیس برای 
صعود نیاز به پیروزی دارد و الدحیل نگاهی 
تشریفاتی به این بازی دارد. کریستوف گالتیه 
سرمربی مطرح الدحیل، هوش بالایی دارد و 
در پاری سن ژرمن سرمربی بوده، او در بازی فردا 
کوتینیو، روبن سمدو و ادمیلسون را در اختیار 

ندارد. 

رافت:
امیدوارم آلودگی 

هوای تهران مانع 
برگزاری بازی نشود 

 NBA حمله به رکوردی بزرگ در
ایسنا: نیکولا یوکیچ فوق ستاره تیم بسکتبال 
دنور ناگتس در فصل جاری لیگ NBA عملکرد 
فوق العاده ای را به ثبت رسانده و هم اکنون 
اصلی ترین گزینه برای کسب عنوان MVP فصل 
به شمار می رود. فوق ستاره صربستانی تیم دنور در 
حال حاضر با کسب ۵۷۹ امتیاز، ثبت 2۵۵ ریباند و 
دادن 1۹۶ پاس گل، در میان همه بازیکنان شاغل 
در این فصل لیگ NBA، بهترین آمار را در این سه 
فاکتور مهم به ثبت رسانده و صدرنشین است. تیم 
دنور ناگتس در حال حاضر با کسب 1۴ برد و ۷ 
باخت از 21 بازی، در رده سوم کنفرانس غرب لیگ 
NBA قرار دارد. همچنین در حال حاضر نیکولا 
یوکیچ با ثبت ۴1۵۵ پاس گل در طول دوران 
حرفه ای خود، رتبه سوم بیش ترین پاس گل ثبت 
شده توسط یک بازیکن پست ۵ )سنتر( NBA را 
در اختیار دارد. کریم عبدالجبار و ویلت چمبرلین 
نیز به ترتیب با ثبت ۵۶۶۰ و ۴۶۴3 پاس گل، در 
رده های اول و دوم قرار دارند. بیل راسل نیز با ثبت 
۴1۰۰ پاس گلف در رتبه چهارم قرار گرفته است. 
نکته مهم این است که کریم عبدالجبار این رکورد 
را با انجام دادن 1۵۶۰ بازی و ویلت چمبرلین نیز با 
انجام دادن 1۰۴۵ بازی به ثبت رسانده اند. نیکولا 
یوکیچ اما تنها با ۶1۶ بازی به این رکورد رسیده 
و پیش بینی می شود در صورت رخ ندادن اتفاق 
خاص، با تعداد بازی کمتر به رکورد کریم عبدالجبار 
رسیده و آن را بشکند. از نظر دقایق بازی و میانگین 
ثبت پاس گل در هر بازی نیز فوق ستاره صربستانی 
آمار بسیار بهتری نسبت به این سه اسطوره دارد که 

از نکات قابل توجه است. 

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
فارس: شهاب زاهدی در نشست خبری پیش از آخرین دیدار 
پرسپولیس در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا، اظهار داشت: 
برای تمام مردم سرزمینم آرزوی سلامتی دارم. بازی ما مقابل 
الدحیل تقریبا دو روز بعد از بازی با النصر شروع شد. تمرینات 
خیلی خوبی داشتیم. با تدابیر سرمربی و کادرفنی و همچنین 
جلسات فنی که داشتیم، الدحیل را خیلی خوب آنالیز کردیم. 
خداراشکر شرایط خیلی خوبی داریم. از یکشنبه شب هم در اردو 
بودیم که شرایط خوبی داشت. همه بازیکنان در آرامش خوبی 
به سر می برند. همگی آماده هستیم تا یک بازی خوب را در کنار 

هواداران ببینیم. 
ایمان دارم هواداران با حضور پررنگشان می توانند به ما در 
زمین خیلی کمک کنند. قطعا یار دوازدهم ما هستند. مهاجم 
پرسپولیس در مورد اینکه آیا فردا طلسم گلزنی او در آسیا 
شکسته می شود، گفت: برای مهاجم گلزنی خیلی اهمیت دارد 
اما از همه چیز مهمتر برای ما، نتیجه گیری در کار تیمی است. 
با توجه به اینکه در گروه مرگ هستیم، عملکرد و نتایج ما خیلی 
قابل احترام است. تا الان جایگاه خیلی خوبی کسب کردیم. 
بیش ترین تلاش را می کنیم تا نتایج در حد نام پرسپولیس باشد. 
در تیم ما مهم نیست زننده گل چه کسی باشد. همه برای برنده 
شدن تیم تلاش می کنند. از نظر خودم هم این مهم ترین موضوع 
است. زاهدی در مورد حضور هواداران، عنوان کرد: آنچه سرمربی 
تیم گفت کاملا درست است. فوتبال کاملا غیرقابل پیش بینی 
است. بعضی اوقات بازی را کاملا در اختیار دارید اما اتفاقی 
می افتد. آنچه هواداران پرسپولیس قبلا نشان داده اند و مطمئنم 
فردا هم این اتفاق می افتد؛ حمایتشان بوده است. از سمت خودم 
و بازیکنان می توانم بگویم حداکثر تلاشمان را برای موفقیت 

پرسپولیس به کار می گیریم. 

بیــن المــلل 
  سرمربی آبی اناری ها بعد از پیروزی برابر اتلتیکو مادرید 
به ستایش از ستاره پرتغالی تیمش پرداخت و درباره شادی 
گل او توضیح داد. به گزارش مارکا، بارسلونا در حساس ترین و 
جذاب ترین بازی هفته پانزدهم رقابت های لالیگا به مصاف اتلتیکو 
مادرید رفت و توانست با تک گلی که ژائو فلیکس به ثمر رساند 
به پیروزی دست پیدا کند و سه امتیاز ارزشمند را به دست آورد. 
ژاوی در نشست خبری بعد از بازی گفت: در این بازی بسیار خوب 
بودیم و تنها مشکلی که داشتیم این بود که ضربات آخر را خوب 
نزدیم. می توانستیم پیروزی آسان تری را به دست آوریم. هفته 
خوبی برای ما بود چرا که در لیگ قهرمانان اروپا هم یک پیروزی 
ارزشمند را برابر پورتو به دست آوردیم. تیم به این پیروزی ها نیاز 
دارد و باید راه خود را ادامه دهیم. او ادامه داد: بازیکنان میانی ما 
مدت هاست که در کنار هم بازی نمی کنند. ژائو فلیکس و روبرت 
لواندوفسکی انگیزه بالایی دارند و برای بازی در کنار هم علاقه 
زیادی از خود نشان می دهند. من احساسات بسیار خوبی بعد از 
این پیروزی دارم. ژاوی درباره گلزنی فلیکس و شادی گل او برابر 
تیم سابقش گفت: او یک بار دیگر سرنوشت ساز ظاهر شد و گلزنی 
کرد. من به او گفتم که خودش را کنترل کند زیرا احساسات 
اضافی گاهی اوقات روی یک بازیکن تاثیر می گذارد. درباره آینده 

فلیکس باید بگویم که هیچ چیزی مشخص نیست 
و باید مدیریت باشگاه تصمیم بگیرد. او عملکرد 

بسیار خوبی در بارسلونا داشته است و یک 
جوان استثنایی است. از حضور چنین بازیکنی 
خوشحال هستم و دوست دارم که در بارسلونا 

بماند. درباره شادی گل او از خودش 
سوال کنید. من از نظر فنی 

می گویم که ژائو فلیکس 
بازیکن بسیار خوبی است. 

بارسلونا با پیروزی که 
در این بازی به دست 

آورد در رده سوم 
جدول رده بندی 

قرار گرفت.

بازی سرنوشت ساز   پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا مقابل الدحیل قطر به میدان می رود. پرسپولیس بازی 
تعیین کننده و سرنوشت سازی در ورزشگاه آزادی مقابل الدحیل 
دارد که باید حتماً این دیدار را با پیروزی به اتمام برساند. قطعا 
بازیکنان با حمایت بالای هواداران از سد این تیم خواهند گذشت 
و از گروه شان به مرحله بعد صعود می کنند. با اینکه پرسپولیس 
در دور رفت در قطر توانسته بود الدحیل را با یک گل شکست 
بدهد و همچنین آن ها دیگر شانسی برای صعود به مرحله بعدی 
لیگ قهرمانان آسیا را ندارند، اما این دلیل نمی شود که بازیکنان 
و کادر فنی پرسپولیس این تیم را دست کم بگیرند. الدحیل با 
سرمربی جدید خودش متحول شده و در تهران بازی حیثیتی را 
انجام خواهد داد، در نتیجه حریف خطرناکی است. پرسپولیس 
برای صعود به مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا، باید ابتدا 
در بازی خودش مقابل الدحیل با تعداد گل زیاد پیروز شود و 
همچنین نیم نگاهی هم به دیدار الشارجه امارات و الفصیلی 
اردن هم داشته باشد. اگر الشارجه با هر تعداد گلی؛ الفصیلی را 
شکست بدهد، پرسپولیس باید یک گل بیشتر از الشارجه بزند. 
پرسپولیس مقابل النصر بسیار حساب شده بازی کرد و خیلی 
خوب هم ضد حمله می زد. باید پرسپولیس به النصر که یک 
بازیکن کمتر داشت، فشار می آورد و در نهایت حداقل با یک گل 
این تیم را شکست می داد. ضمناً رونالدو در این دیدار آنچنان 
تحرکی نداشت و النصر را ۹ نفره کرده بود، به خاطر همین باید 
پرسپولیس 3 امتیاز را می گرفت تا در بازی آخر دیگر کارش 
به، اما و اگر ها نرسد. پرسپولیس هم اکنون بهترین بازیکنان 
ایران را دارد و چند بازیکن هم ملی پوش هستند. سایر نفرات 
در تیم فوتبال پرسپولیس نیز شایستگی دارند تا به عضویت 
تیم ملی فوتبال ایران دربیایند. درست است که یک فوروارد 
چارچوب شناس ندارد، اما امیدوارم شهاب زاهدی در بازی های 
بعدی قابلیت های گلزنی خودش را به نمایش بگذارد و برای 

پرسپولیس گل های زیادی بزند. 

وحید قلیچ 
کارشناس فوتبال 

عزیززاده: استقلال نباید از حالا به فکر قهرمانی باشد 

گل محمدی: سه شنبه  یک روز باشکوه برای پرسپولیس است

بازیکن پیشین استقلال درباره اینکه 
آیا این تیم می تواند قهرمانی نیم فصل را 
کسب کند تصریح کرد: از حالا نباید به فکر 
قهرمانی بود. حمید عزیززاده، بازیکن پیشین 
استقلال در گفت و گو با ایسنا درباره شرایط 
استقلال اظهار کرد: استقلال در تعطیلات 
لیگ تمرینات را برگزار می کند تا برای دیدار 
مقابل فولاد خوزستان آماده باشد. بازی 
سختی است و استقلال باید با تمام توان در 
این دیدار ظاهر شود تا بتواند 3 امتیاز این 
دیدار حساس را کسب کند. استقلال برای 
حفظ صدرنشینی باید در این دیدار پیروز 

شود. او درباره دیدار مقابل فولاد خوزستان 
افزود: استقلال بازی سختی مقابل فولاد در 
پیش خواهد داشت زیرا این تیم نتایج خوبی 
کسب نکرده و برای جبران مقابل استقلال 
به میدان خواهد رفت و به نظرم استقلال 
به این برد نیاز دارد تا به صدرنشینی خود 
ادامه دهد. عزیززاده درباره اینکه استقلالی ها 
دنبال تغییر تاریخ زمان داربی هستند ادامه 
داد: استقلال باید در ارتفاع بازی کند و نیاز 
به ریکاوری دارد، همچنین بازی پرسپولیس 
در تهران است و باید دو تیم در شرایط برابر 
مقابل یکدیگر قرار بگیرند. امیدوارم سازمان 

لیگ به درخواست استقلالی ها پاسخ مثبت 
بدهد. او درباره اینکه شاید از استقلال امتیاز 
کسر شود، بیان کرد: مسئولان استقلال 
نباید بگذارند چنین اتفاقی بیفتد زیرا این 
تیم کاملا سقف قرارداد را رعایت کرده است. 
استقلالی ها به خاطر همین قانون تا همین 
چند وقت پیش درگیر بودند. بازیکن سابق 
استقلال درباره اینکه آیا این تیم می تواند 
قهرمانی نیم فصل را کسب کند؟ تصریح 
کرد: از حالا نباید به فکر قهرمانی بود. از 
اواسط نیم فصل دوم به بعد می توان گفت که 
وضعیت به چه صورت است. در نیم فصل دوم 

امتیازگیری سخت است و تیم ها دیگر امتیاز 
نمی دهند. عزیززاده درباره عملکرد بلانکو 
هم گفت: مهاجم توانمندی است و می تواند 
مشکلات استقلال را حل کند. باید به او زمان 
داد تا با تیم به هماهنگی برسد. او درباره 
درگیری نکونام با فیلمبردار کنار زمین در 
بازی با ذوب آهن نیز گفت: رفتار فیلمبردار از 
قصد بود چون صبورترین سرمربی هم کنار 
زمین از اینگونه رفتارها کلافه می شود. در 
اتفاقی که در اصفهان رخ داد بیشتر فیلمبردار 
مقصر است و کادر فنی استقلال کمترین 

تقصیر را دارد.

یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس 
گفت: با حمایت هواداران یک روز باشکوه 
برای باشگاه پرسپولیس خواهد بود و امیدوارم 
با حضور گرم هواداران، بتوانیم با انگیزه و 
انرژی ای که به ما می دهند، فردا به امید خدا 
نتیجه خوبی بگیریم و دل همه هواداران را 

شاد کنیم.
   دیدار با الدحیل

یحیی گل محمدی، سرمربی پرسپولیس 
در نشست خبری پیش از دیدار با الدحیل 
گفت: دیشب شب بزرگداشت آقای کلانی بود 
و برای همه پیشکسوتان باشگاه پرسپولیس 
آرزوی سلامتی و بهروزی داریم. همیشه 
سلامت باشند. همه از بازی الدحیل آگاه 
هستیم و همینطور سختی این بازی. بالاخره 
تیم قابل احترام و حرفه ای هستند. کادرفنی و 
بازیکنان مجربی دارند. از طرف دیگر بچه های 
ما انگیزه فوق العاده ای دارند که این بازی را با 
به امید خدا با پیروزی تمام کنند. باید سعی 

کنیم تمرکز خوبی در بازی داشته باشیم. چه 
در بخش دفاعی و چه حمله. باید بتوانیم از 
موقعیت هایی که داریم استفاده کنیم و باید 
فرصت طلب باشیم. با حمایت هواداران که 
فردا یک روز باشکوه برای باشگاه پرسپولیس 
خواهد بود با حضور گرم هواداران، بتوانیم 
با انگیزه و انرژی ای که به ما می دهند، فردا 
به امید خدا نتیجه خوبی بگیریم و دل همه 

هواداران را شاد کنیم.
   نبود ستاره های الدحیل

گل محمدی درباره نبود ستاره های الدحیل 
مانند کوتینیو در این بازی گفت: یک تیم 
کامل هستند و ما هم چهار بازیکن خوبمان را 
در اختیار نداریم. فقط کوتینیو و سمدو با توجه 
به مصدومیت و محرومیت بازی نمی کنند. 
ضمن اینکه یکی، دو بازیکن مصدوم آنها به 
بازی رسیده اند و با یک تیم کامل مقابل ما قرار 
می گیرند. ما انگیزه زیادی داریم و امیدوارم 

سه امتیاز را با تلاش بچه ها به دست بیاوریم.

* شرایط آلودگی هوا
شرایط  درمورد  پرسپولیس  سرمربی 
آلودگی هوا گفت: نمی دانم، فعلا چیزی برای 
لغو بازی نگفتند و فکر نمی کنم تاخیری 
در بازی باشد. آلودگی هوا خیلی زیاد است 
و خودم هم زیاد به هواداران با توجه به این 
شرایط آلودگی نگفتم که بیایند. یک طوری 
جان سخت شده ایم و به امید خدا همه مردم 
ایران سالم باشند و مراقب خودشان باشند. 
صبح هم که از خانه می آمدم شرایط خیلی 
بد بود. امیدوارم اتفاقی برای کسی نیفتد 
ولی مسئولان باید یک فکر اساسی درباره 
این مسأله داشته باشند. این تازه شروع فصل 
سرماست و هرچه جلوتر برویم شرایط بدتر 

می شود. امیدوارم هوا خوب شود.
  فروش رفتن بلیت ها

گل محمدی در خصوص به فروش رفتن 
بلیت ها در کمترین زمان ممکن و تاثیر 
حمایت هواداران عنوان کرد: فوتبال ۹۰ 

دقیقه است و امکان دارد هر اتفاقی در بازی 
بیفتد و حتی گل هم بخوریم. قطعا حمایت 
هواداران می تواند خیلی کمک کند و پرشور 
تیم شان را تشویق کنند و بازوی قدرتمند تیم 
ما هواداران هستند. انگیزه فوق العاده ای از 
حضور و تشویق آنها می گیریم و امیدوارم فردا 

یک روز خوب برای پرسپولیس باشد.
  تاثیر نتایج سایر تیم های مدعی

نتایج سایر  تاثیر  گل محمدی درمورد 
تیم های مدعی صعود به عنوان تیم دوم روی 
نتایج پرسپولیس گفت: فردا فقط به برد نیاز 
داریم و هر نتیجه ای که در بازی های امشب 
بیفتد فقط باید سه امتیاز را بگیریم و نتایج 
بعضی از بازی ها به طور دیگری رقم بخورد، 
امکان دارد به تفاضل گل هم نیاز داشته 
باشیم. ما فقط باید برنده شویم و تساوی 
دردی از ما دوا نمی کند و از این گروه صعود 
نمی کنیم. فردا فقط بحث گرفتن سه امتیاز 

مطرح خواهد بود.


